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Primãria Hârºova a semnat trei
contracte de finanþare. Aflã
pentru ce obiective
Autoritatea localã a atras milioane de lei pentru
dezvoltarea oraºului. O parte dintre proiecte vor fi cât de
curând puse în aplicare, altele vor intra în licitaþie publicã 
Încep lucrãrile de asfaltare la Hârºova. Proiectul derulat
prin Programul Naþional de Dezvoltare a Infrastructurii se
aflã, potrivit edilului, la un pas de a fi implementat, acesta
fiind în fazã de licitaþie publicã.  
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La Corbu, reþeaua
de apã intrã în
extindere ºi
reabilitare 

Reþeaua de apã ºi sistemul de
canalizare de la Corbu
reprezintã o prioritate pentru

ºeful autoritãþii
locale, Marian
Gãlbinaºu
Autoritatea localã, în
parteneriat cu RAJA,
va derula în acest
an, prin Programul
Operaþional
Regional...

Vara aceasta mergem la vot pentru a ne alege
reprezentanþii locali. Guvernul a decis recent ca alegerile
locale sã fie organizate la data de 10 iunie. Aºadar, este
scris negru pe alb când va avea loc scrutinul, mai rãmâne
ca partidele sã se hotãrascã pe cine promoveazã în lupta
pentru câºtigarea alegerilor locale - o decizie destul de
grea având în vedere cã ºefii formaþiunilor politice se
aºteptau ca scrutinul sã aibã loc la sfârºitul acestui an
ºi nu peste doar câteva luni.

www.ziuadeconstanta.ro

Cine împarte parte îºi face, spune o
vorbã înþeleaptã din popor, iar
românul pare sã se priceapã cel mai
bine la acest capitol. Am putea afirma
chiar cã excelãm în ale împãrþirii
pãrtinitoare, dacã ne gândim cã din
cauza corupþiei fãrã limite, practicatã
de unii fãrã nesaþ, am ratat intrarea
în Schengen. 

Subvenþiile
din
agriculturã
- pentru
unii mumã,
pentru alþii
ciumã 

AADDMMIINNIISSTTRRAAÞÞIIEE          66

ªcoala generalã
din Vulturu a
intrat în reparaþii
capitale

În toamnã, la începutul anului
ºcolar 2012 - 2013, primarul
Eugen Berbec sperã cã va fi
finalizatã reabilitarea ºi
extinderea ºcolii din localitate,
pentru care este investitã
suma de 2.200.000 de lei.
Proiectul privind modernizarea
ºcolii, finanþat prin Casa

Verde, prevede
lucrãri de
subzidiri ºi
consolidarea
tuturor zidurilor,
amenajarea de
pardoseli, dar ºi
realizarea unei
ºarpante noi. 

„Drumul de la ieºirea din Arsa a fost pietruit demult, acum
20 de ani“, a precizat ºeful autoritãþii locale, care ºi-a luat
gândul cã cei de la RAJDP vor veni cu utilajele ºi la el în
comunã. Cetãþenii din zonã au luat atitudine pe site-urile
de socializare, þinând sã prezinte situaþia alarmantã în
care se aflã DJ 393. Aceºtia au postat online poze cu drumul
aflat în stare avansatã de degradare, dar au pus ºi un
comentariu, pe Facebook, pentru a-i atrage atenþia
preºedintelui CJC, Nicuºor Constantinescu. Comentariul
a fost postat de utilizatorul „Arsa Albeºti“ în data de 7
martie, iar pânã acum acesta a rãmas fãrã ecou, la fel ca
ºi solicitarea primarului privind asfaltarea...  

Începe construcþia primului bloc
ANL la Tuzla 

Construcþia celui dintâi bloc ANL, mult aºteptatã de
solicitanþi, va fi realizatã anul acesta la Tuzla. Blocul este
prevãzut cu 24 de apartamente ºi se aflã în vecinãtatea
Primãriei localitãþii.Primarul comunei, Constantin Micu, a
anunþat cã Ministerul Dezvoltãrii Regionale ºi Turismului
intenþioneazã sã deblocheze fondurile pentru construcþia
unui bloc ANL la Tuzla. ADMINISTRAÞIE 6

Deºi localnicii tot sperã cã într-o zi
vor vedea reabilitat drumul
judeþean DJ 393, nu se întrevede
încã ziua în care dorinþa lor,
legitimã de altfel, sã devinã
realitate. Motivul? Regia
Autonomã Judeþeanã de Drumuri
ºi Poduri are ca prioritate
asfaltarea altor drumuri.

Drumurile din
Albeºti vor fi

asfaltate 
Primarul localitãþii Albeºti, Gheorghe Moldovan,

a primit zilele acestea veºtile pe care
le aºtepta. Se anunþã o primãvarã

bogatã în proiecte pentru localitate. 

Aflã ce condiþii trebuie
sã îndeplineascã viitori
aleºi locali

Primarul oraºului
Hârºova, Tudor
Nãdrag, infirmã
zvonurile potrivit
cãrora ar urma sã
candideze din
partea PSD pentru
câºtigarea unui
nou mandat la
Primãrie. 

Edilul a precizat
cã va merge în
alegeri din partea PDL. Ca ºi acum patru ani, la Hârºova
se anunþã o campanie electoralã agitatã, cu mulþi candidaþi.
Nici pânã la aceastã datã USL nu a bãtut palma în privinþa
unui candidat unic. Ca atare, PNL îl agreeazã pe fostul
primar, Ionel Chiriþã, PC l-ar promova în lupta pentru
câºtigarea Primãriei Hârºova pe Viorel Ionescu, iar PSD
pe actualul viceprimar, George Brãtianu. Stelian Toma
ar urma sã candideze ca independent, iar Ionel Gae din
partea UNPR.

Primarul dezminte zvonurile 

Tudor Nãdrag merge cu
PDL la alegerile locale 
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Printre elveþieni ºi spanioli

Mãrirea ºi decãderea lui
Corneliu Dicã printre
eoliene
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Douã foraje de apã
la Runcu, din
fonduri de la
bugetul local  

Primarul Vasile Neicu are în plan
pentru acest an construirea a
douã puþuri de apã în satul
Runcu, dar ºi reabilitarea podului
ce traverseazã râul Casimcea.
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Camelia  BÃLAN

Poveste de coºmar pe drumurile judeþene 

DJ 393 - drumul nimãnui
a ajuns pe Facebook 
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